
 

Referat – Fynske Idrætsforbund 
Mødegruppe: Bestyrelsen  

Dato 08-02-2018 kl. 18.00 

Sted Sport og Profil, Holkebjergvej 57, 5250 Odense SV 

Deltagere Bernt Nielsen (BN,), Ole Hansen (OH), Annie Stolzenbach (AS), Leif 
Rasmussen (LR), Johnny Rusbjerg (JR) og Carsten Lausten (CL). 
Ansvarlige benævnes med initialer. 

Afbud Thomas Kaa (TK), Jan Jager (JJ), Erik Mogensen (EJM), Ib Ketelsen (IK),  

Referent CL 

Referat udsendes senest: 13-02-2018 

Status Udkast v. 1 

Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Ansv
arlig 

1 Referat Godkendt  

2 Formanden Været til idrætsråds møde. Mange mødeinvitationer.  

3 Kasseren Regnskabet godkendt uden bemærkninger. Budget udsendt der 
mangler indtægter. Sponsorer til lederpriser - MS skal tjekkes. 
Sponsor til initiativprisen. 
LR undersøger muligheden for at få indlagt fibernet. 
Budgettet godkendt. 
Skovsøløbet 2017 endte med -8000 til deling mellem os og DAI. 
DAI har trukket sig fra arrangementet og overdraget ejerskabet til 
FI. Løbet gennemføres 26/9.  
Husk at like Skovsøløbets Facebook side:  Skovsøløbet Odense.  
AS har kontaktet den nye rådmand og orienteret om løbet og bedt 
om samarbejdsaftale med kommunen. Udvalgets næstformand 
Christel Gall kommer og åbner løbet. 
SAI er interesseret i at blive medarrangør, oplæg til 
samarbejdsaftale blev præsenteret og tilsluttet. 
Ligeledes blev oplæg til samarbejdsaftale med SAI vedr. kontoret 
drøftet og tilsluttet. 
Inden uge 8 er omme har BN og CL haft møde med Middelfart 
Sparekasse. 
SAI har årsmøde 7/3 kl. 19.00 hos Odense KFUM. 
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4 Årsmøde Forplejning: Snitsler aftalt - LR ordner det.  
Dagsorden gennemgået. BN undersøger oplægsholder.  
BN arbejder videre med valg. 

LR 
BN 

5 Sportslørdag Styregruppemøde med evaluering 2/3, godt arrangement 6.000 
deltagere. SEF har godt styr på arrangementet. 

 

6 Strategi BN opsummerede hovedpunkterne i papirerne fra sidste år. 
CL opsummerer de forbund der mangler i referatet, se tabel 
nedenfor 
Kan en frivillighedsdatabase fondsfinansieres?  
Udsendes sammen med referatet, således at punkterne kan 
prioriteres næste gang. 
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CL 

7       Evt. En mulighed for administration af en idrætsfond blev drøftet, der 
undersøges videre. 
Der skal afvikles MUS samtale med CL og laves APV. 
LR genopstiller til TV2Fyn for 2 år. 

 

8       Næste møde Aftales til repræsentantskabsmødet.  

Mødet slut kl. 21.02 
 
 



 
Manglende forbund  Antal Medlemmer 

Dansk Automobil Sport 285 

Curling 34 

Faldskærm 231 

Floorball 201 

Hang- og paragliding 20 

Ishockey 254 

Judo og Ju-Jitsu 285 

Militært Idrætsforbund 78 

Softbal 118 

Styrkeløft 2645 

Moderne 5 kamp 0 

Surf og Rafting Nyt forbund fra 
budgetmøde 2017 

 


